
 Actielijst raad(scommissie) tot en met 10-10-2023
Punt Datum

Toezeggin
g

Actie Geplande 
afdoening

Producten en wijze van informeren Afgedaan/stand 
van zaken

1. 11-10-2020 Herinrichting Europaweg Stationsweg 
West: het college laat de verkeersstromen 
2 jaar na realisatie monitoren en 
onderzoekt de aanpak van mogelijke 
knelpunten:

.

Wethouder 
Boeve - de 
Kruif

December 
2023

Via mail 
uitgezet op 
26-09 bij 
Frans/Tim

- Er zal een evaluatie van de nieuwe rotonde 
alsmede mogelijke knelpunten worden 
uitgevoerd in december 2023 (2 jaar na 
oplevering). De resultaten zullen via 
ingekomen stukken worden gedeeld.  

 

Loopt. Onderzoek 
evaluatie rotonde 
bevindt zich in de 
afrondende fase. 

2. 05-10-2021 Herinrichting Nico Bergsteijnweg: het 
college laat monitoren of de beoogde 
doelstelling met dit ontwerp wordt bereikt 
(houden mensen zich aan de snelheid? Zijn
er voldoende parkeerplekken? Is de 
voetgangersoversteekplaats (bij de Ekris) 
voldoende? Wordt het fietsgebruik 
gestimuleerd door de fietsstraat van oost 
naar west?)

Wethouder 
Boeve - de 
Kruif

December 
2024 (twee 
jaar na 
oplevering)

- Er zal onderzoek naar genoemde zaken 
worden in december 2024 uitgevoerd (2 jaar

na oplevering). 
- De resultaten zullen via ingekomen stukken 

worden gedeeld.   

Loopt conform 
planning.

3. 09-11-2021 Wethouder Molenaar zal de raad 
informeren, zodra de plannen rondom het 
Henschotermeer, incl. planning, bekend 
zijn (en aan de 
minimale eisen voldoen).

Molenaar

 

Lopende 
actie

- Hier zal invulling aan gegeven zodra plannen
concreet en geschikt zijn voor behandeling 
door het college.

Loopt. 
Gemeenteraad via 
ingekomen 
stukkenlijst 21-09 
geïnformeerd over 
start procedure. 

4. 9-11-2021 Onderzoek naar mogelijkheden ja-ja-sticker
wordt toegezegd.

Wethouder 
Boeve - de 
Kruif

Q2 - Bezien wordt of kan worden aangesloten op 
de landelijke regeling InMijnBus en gebruik 
te gaan maken digitale brievenbusstickers. 
Door ontwikkelingen rondom deze regeling is
onduidelijk of 1 januari 2023 voor het in 
werking treden van het digitale 
registratiesysteem nog steeds haalbaar is.

- Een memo omtrent dit actiepunt zal via 
ingekomen stukken worden aangeboden.

Loopt. Vanwege 
ambtelijke capaciteit
is dit uitgesteld.

5. 27-01-2022 Terugkoppeling informatie over 
huisvesting huisartsen

Wethouder 
Van de Graaf

Q2 2023 - Een korte memo omtrent de actuele stand 
van zaken is in november via ingekomen 
stukken aangeboden.

- Het lid Van Schaik (GBW) is van mening dat 
het memo niet de gevraagde informatie 
bevat om dit punt als afgedaan te 
beschouwen. Wethouder Van de Graaf zegt 
toe dit technisch en inhoudelijk te bespreken
en hier vervolgens zo spoedig mogelijk 
schriftelijk op terug te komen.

Afgerond. Raad 
heeft memo 
ontvangen via de 
ingekomen 
stukkenlijst van 21-
09 
Voorstel griffie: dit 
punt als afgedaan 
beschouwen

6. 06-12-2022 Rechtmatigheidsverantwoording
Wethouder Molenaar zegt toe inhoud te 
willen geven aan de wens vanuit de 
raadscommissie om betrokken te zijn bij 
deze nieuwe manier van werken en het 

Wethouder 
Molenaar

Q4 2023 2023 zien wij als proefjaar, we kunnen deze 
inschatting maken aan het einde van 2023.  

Loopt. 
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lerend vermogen van het college en de 
ambtelijke organisatie. Het college komt 
ook met een ureninschatting wat deze 
nieuwe manier van werken ons kost.

7.

 

07-12-2022 Integrale verordening sociaal domein 2023
(wethouder Van de Graaf)

Het college wil de mantelzorgdag 
inclusiever maken.  Hier komt het college 
in de loop van 2023 op terug. 

Wethouder 
Van de Graaf

Momenteel wordt gewerkt aan het actualiseren 
van het mantelzorgbeleid. Zodra hier meer 
bekend over is, wordt u hier schriftelijk over 
geïnformeerd. Afdoening volgt zoals toegezegd 
later dit jaar.
Samen met De Kleine Schans organiseert de 
gemeente een groot aantal activiteiten tijdens de
‘Week van de Mantelzorgers’. Deze 
activiteiten vinden op verschillende momenten, 
dagen en tijden plaats in die week. Verder wordt 
in ons aanbod van activiteiten rekening 
gehouden met de diversiteitsfactoren, zoals 
sekse, leeftijd, culturele achtergrond en taal & 
geletterdheid. Het mantelzorgbeleid zal vanaf Q4
geactualiseerd worden en inclusiviteit is daarbij 
een speerpunt.

Afgerond.

Voorstel griffie: dit 
punt als afgedaan 
beschouwen

8. 22-12-2022 De provincie Utrecht stelt subsidies 
beschikbaar voor het verduurzamen van 
de woningen. Het college is momenteel 
bezig met een aanvraag hiervoor. In Q2 
verwacht wethouder Van de Graaf 
definitief uitsluitsel te kunnen geven over 
de aanvraag.
De raad wordt geïnformeerd over de 
uitkomst van de aanvraag.

Wethouder 
van de Graaf

Q2 2023 We hebben vanuit de Provincie subsidie 
ontvangen (€ 79.800,=) , met als doelstelling om 
38 woningen te voorzien van spouw of 
vloerisolatie. Inmiddels zijn er 20 woningen 
geïsoleerd. De overige bewoners hebben onlangs
(anderhalve week geleden) weer een brief 
ontvangen met het verzoek gebruik te maken 
van deze (voor de bewoner gratis) isolatie 
voucher actie .

Afgerond.

Voorstel griffie: dit 
punt als afgedaan 
beschouwen

9. 22-12-2022 Wethouder Van de Graaf zegt toe de 
communicatielijn van de pre-SMP te 
communiceren. 

Wethouder 
Van de Graaf

Q2 2023 In Q1 2023 is er door de gemeente 
gecommuniceerd over het pre-SMP. Gemeente 
heeft compenserende maatregelen getroffen 
voor 1 april 2023, (eis van de Provincie) Nav 
recente berichten in de media (oa Vereniging 
Eigen Huis) hebben we als gemeente 
Woudenberg besloten nogmaals uitleg te geven 
op onze website over het Pre-SMP. Nieuwsbericht
geplaatst op 14 september 2023. De inhoud is 
duidelijk. Het gemeentebrede ecologisch 
onderzoek wordt nu uitgevoerd door bureau 
Viridis (gestart in april 2023 , doorloop tot ca. 
febr 2024).

Afgerond.

Voorstel griffie: dit 
punt als afgedaan 
beschouwen

10. 17-01-2023 Wethouder Van de Graaf zegt toe dat het 
college in het tweede kwartaal met een 
plan komt voor de handhaving van de 
opkoopbescherming.

Wethouder 
Van de Graaf

Q3 Collegebesluit 26 september +raadsmemo wordt 
gedeeld met de gemeenteraad.

Afgerond. 

Voorstel griffie: dit 
punt als afgedaan 
beschouwen

11. 17-01-2023 Wethouder Molenaar zegt de raad toe de 
raadsleden te betrekken bij de mid-term 
review van het collegewerkprogramma.

College Q2 2024 Raad ontvangt in november een update van de 
Lange Termijn Agenda.

Loopt. 
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12. 17-01-2023 Wethouder Van de Graaf zegt toe dat, na 
de evaluatie van de verschillende losse 
regelingen in het kader van het 
armoedebeleid (deze evaluatie vindt in Q1 
en Q2 van 2023 plaats) de raad wordt 
uitgenodigd om mee te denken over hoe 
het armoedebeleid beter vorm kan krijgen.

Wethouder 
Van de Graaf

Vanaf Q3 
2023

Op 28 september 2023 heeft een 
raadsinformatieavond plaatsgevonden waarin de 
raad is gevraagd mee te denken over het beter 
vormgeven van het armoedebeleid. 

Afgerond.

Voorstel griffie: dit 
punt als afgedaan 
beschouwen

13. 23-02-2023 Wethouder Van de Graaf geeft aan tijdens 
de begroting terug te komen op de 
financiering van de energietoeslag in 2024.

Wethouder 
Van de Graaf

Oktober 
2023

Bij de informatie vanuit het college tijdens de 
raadsvergadering van 26 oktober wordt hier op 
teruggekomen.

Afgerond.

Voorstel griffie: dit 
punt als afgedaan 
beschouwen

14. 23-03-2023 Wethouder Molenaar zegt toe dat de raad 
wordt geïnformeerd over de uitkomsten 
van het onderzoek grondexploitatie 
Hoevelaar fase 2.

Wethouder 
Molenaar

Q4 De herzieningen van de grondexploitaties worden
normaliter één keer per jaar behandeld, de 
volgende herziening wordt in april 2024 in de 
raad besproken. 

Het gaat hier om het onderzoek naar het 
kinderdagverblijf en de extra sociale 
huurwoningen. Deze worden gedeeld zodra hier 
helderheid over is. Als dat leidt tot een 
aanpassing, dan komt dit naar de raad. 

Loopt.

15. 20-04-2023 Wethouder Molenaar geeft aan dat hij 
schriftelijk informatie met raad zal delen 
over Wabo, WRO en participatieplicht 
omtrent de bouw van een kinderopvang in 
de Middenstraat. 

Wethouder 
Molenaar

Mei 2023 Is in mei via verzamelmail aan de raad  gedaan, Afgerond.

Voorstel griffie: dit 
punt als afgedaan 
beschouwen

16. 16-05-2023 Implementeren nieuw participatiebeleid: 
1. Zodra de projectleider gestart is, zal 

het college een reactie geven op de 
vraag hoe en in hoeverre tegemoet 
gekomen wordt aan de wensen en 
bedenkingen van de raad.

2. De opdracht (vacaturetekst/uitvraag) 
voor de projectleider ‘Implementeren 
nieuw participatiebeleid’ zal met de 
raad worden gedeeld.

Wethouder 
Boeve - de 
Kruif

Punt 1 loopt nog. In september informatieavond 
voor de raad geweest. 

Actiepunt 2 (toezending vacaturetekst 
projectleider participatiebeleid) is afgedaan. De 
vacaturetekst is aan de raad toegezonden in de 
verzamelmail van 31 mei.

Actiepunt 1 loopt.

Actiepunt 2 
afgerond.
Voorstel griffie: dit 
actiepunt (2) als 
afgedaan 
beschouwen

17. 06-06-2023 Begroting GGDrU 2024:
1. Zodra de uitkomsten van de 

onderhandelingen over de verdeling 
van de gelden (integraal zorgakkoord) 
bekend zijn wordt de raad op de 
hoogte gebracht.

2. Voorafgaand aan komende 
raadsvergadering geeft de wethouder 
schriftelijk antwoord op de vraag over 

Wethouder 
Van de Graaf

1. De SPUK IZA moet nog verdeeld worden, dat 
gaat waarschijnlijk pas in Q4 gebeuren.
2. Reactie GGDrU: Het Algemeen Bestuur van de 
GGD (wethouders) is in gesprek met de directie 
van de GGD hoe GGD in het proces van de 
planning- & controldocumenten goed in overleg 
komt met gemeenten. Een optie daarbij is dat de 
GGD langs de verschillende raden gaat. Er is 
echter (nog) niet gekozen voor het instellen van 

Punt is met deze 
informatie afgerond 
voor de actielijst.

Voorstel griffie: dit 
punt als afgedaan 
beschouwen
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een gezamenlijke 
raadsadviescommissie.

3. De wethouder vraagt de volgende 
keer in het bestuurlijk overleg meer 
beeld en geluid bij de wens/behoefte 
van de GGD’s om met het ministerie 
van VWS om de tafel te gaan en 
koppelt deze informatie terug aan de 
raad.

raadscommissies/adviescommissies.
3. Reactie GGDrU: Op sommige thema’s zijn we 
inderdaad in overleg met VWS, bijvoorbeeld over:
-  de ASGregeling rond seksuele gezondheid: 
GGDrU zal zich met de andere regio’s inzetten 
om de noodzaak onder de aandacht te brengen 
bij VWS en Tweede Kamer.
- forensische zorg:  GGDrU is hierover samen met
GGD GHOR Nederland in gesprek met het Rijk; 
zowel het Ministerie van VWS en Binnenlandse 
Zaken is hierbij betrokken.
- pandemische paraatheid.

18. 06-06-2023 Voorjaarsrapportage 2023:
Het college komt uitvoerig bij de raad 
terug op de vraag hoe de CDOKE- gelden 
besteed gaan worden.

Wethouder 
Boeve- de 
Kruif

Wordt verwerkt in de najaarsnota. Loopt.

19. 05-09-2023 Het College neemt contact op met RBT om 
beter op te komen voor de belangen van 
Woudenberg.

Wethouder 
Boeve - de 
Kruif

Wethouder heeft op 21-09 de raad geïnformeerd 
via agendapunt Informatie vanuit het College.

Afgerond.

Voorstel griffie: dit 
punt als afgedaan 
beschouwen

20. 05-09-2023 De wethouder zegt naar aanleiding van 
vervolgvragen van De Vogel (SGP) toe dat 
hij de raad schriftelijk zal informeren over 
de inbreng van het UPLG en de tijdlijn.

Wethouder 
Molenaar

Raad zal UPLG brief ontvangen bij de ingekomen 
stukken medio november 2023.

Loopt.

21. 05-09-2023 De burgemeester zegt toe bij het 
agendapunt Informatieverordening 
gemeente Woudenberg een update van de
stand van zaken (op 01-01-2024) van het 
verbeterplan te zullen geven.

Burgemeester
Jansen

Informatieverordening vastgesteld in de raad van
22-9-2023.

Afgerond.

Voorstel griffie: dit 
punt als afgedaan 
beschouwen

22. 10-10-2023 De wethouder zegt toe in december met 
een raadsvoorstel over Dorpsrand Zuid te 
komen.

Wethouder 
Molenaar

23. 10-10-2023 De wethouder zegt toe zeer binnenkort 
met een raadsvoorstel over 
startersleningen te komen.

Wethouder 
Van de Graaf

24. 10-10-2023 De wethouder zegt toe dat ze volgend jaar 
met een voorstel over dierenwelzijn naar 
de raad zal komen. Indien zij geen 
onderbouwd voorstel heeft kunnen 
voorbereiden, zal bij de begroting volgend 
jaar dierenwelzijn niet meer op de 
begroting staan.

Wethouder 
Van de Graaf

25. 10-10-2023 De wethouder zegt toe naar de raad te 
komen over ‘Zorgvragen van een steeds 
grotere groep ouderen’. 

Wethouder 
Van de Graaf
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26. 10-10-2023 De wethouder zegt toe naar de raad te 

komen met een definitief voorstel over de 
twee padelbanen.

Wethouder 
Boeve

27. 10-10-2023 De wethouder zegt toe met een 
voortgangsrapportage over het 
centrumplan te komen. 

Wethouder 
Molenaar

28. 10-10-2023 De wethouder zegt toe dat volgend jaar 
duurzaamheid, dat nu in allerlei plannen 
verwerkt is, dan integraal op de begroting 
zal staan.

Wethouder 
Boeve
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